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Kαλησπέρα,  

 

Είμαι η Ασπασία Σταυρουλάκη από το Θρόνος Αμαρίου. Είχαμε συναντηθεί στις 

Μέλαμπες πριν 2 Σαββατοκύριακα, για ένα σκοπό που στις μέρες μας τουλάχιστον 

μοιάζει ουτοπικός.  

 

Οι απόψεις του Πανεπιστημίου έτσι όπως παρουσιάζονται στο ιντερνετ τουλάχιστον, 

εκφράζουν πραγματικά, μια βιώσιμη κοινωνία, και μια ευκαιρία να ξαναεπιστρέψει 

το χαμόγελο σε αυτούς τους ανθρώπους των Ορέων, τους οποίους απαξιώνουν οι 

κανόνες της ελεύθερης οικονομίας και η μη οριοθετημένη πολιτική βούληση και το 

ΜΗ ΟΡΑΜΑ για αυτές τις περιοχές.  

Συγνώμη για το πάθος, ίσως επειδή γεννήθηκα και μεγάλωσα στην Αθήνα και έζησα 

αρκετά χρόνια εκτός Ελλάδας, να μην παραδέχομαι οτι οι ορεινές περιοχές είναι 

καταδικασμένες στην εγκατάλειψη.  

 

Διαβάζοντας και μελετώντας λοιπόν τις θέσεις του Πανεπιστημίου των Ορέων για τις 

ορεινές περιοχές, θεωρώ οτι θα έπρεπε να έχει ουσιαστικό ρόλο και παρουσία, κατά 

τους σχεδιασμούς ανάπτυξης αυτών των περιοχών. Επιστήμονες οι οποίοι έχουν 

θέσεις, έργο και προτάσεις θα πρέπει να τις κοινοποιούν, θα πρέπει να έχουν ρόλο και 

παρουσία. Σε αντίθετη περίπτωση, δεν θα υπάρξει αποτέλεσμα και ο θεσμός θα είναι 

ανεπαρκής.  

 

Σας εύχομαι καλή συνέχεια και μεγάλη δύναμη.  

Θα στηρίζω το έργο σας από οποιαδήποτε θέση, με μεγάλη μου χαρά.  

 

Ασπασία  

Από το πανέμορφο Αμάρι  

 

ΥΓ  

Θα ήταν σημαντικό για τους παραπάνω λόγους η παρουσία εκπροσώπου της ομάδας 

εργασίας για την οικονομία των Ορέων, στην ενημερωτική εσπερίδα για την επιρροή 

των επενδύσεων ΑΠΕ στο Αμάρι, που διοργανώνει ο Δήμος Αμαρίου, το Σάββατο 16 

00.  

Δείτε την επισύναψη  

 

 

--  

People need Nature more than Nature needs People 


